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IEEEerCc: 5.1.2e ) 5.1.2e @minvws.nl]

Sent: Tue 11/24/2020 1:06:34 PM

Subject: RE: huisarts uitslagen

Received: Tue 11/24/2020 1:06:31 PM

lk denk uit de mail thread op te kunnen maken dat er een wens is dat huisartsen inzage krijgen in de testresultaten (en dat alleen

indien positief). Of het verstandig/ logisch / etc. is om dat te verbinden aan de Coronatester app is maar de vraag. De app zal

immers niet door iedereen gebruikt worden (maar als derde kanaal naast call center en website fungeren).

Van: RWI 512e |JE e minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 24 november 2020 13:53

Aan: CR PRICE Pl ) @minvws.nl>;

CC: 5.1.2e ) @minvws.nl>;

Onderwerp: RE: huisarts uitslagen

ceste

oar
is idd een goede vraag. Daarom is dit ook iets mee te nemen nu we (DI) die nieuwe app gaan bouwen waar positieve

uitslagen direct naar het centrale register gestuurd gaan worden. Die kunnen dan misschien ook direct naar het eigen PGO en

huisartsen dossier. Ik ga dat meenemen. paarom [EEook cc.

van: [EEERRED)EER@ minvws.ni>
Verzonden: maandag 23 november 2020 23:17

@minvws.nl>;IEEE minvws.nl>

Onderwerp: RE: huisarts uitslagen

Dank gaan die gesprekken ook ergens toe leiden denk je?

Met vriendelyjke groet,

5.1.2e

Secretaris Generaal Ministerie van VWS

5.1.2e

Buiten werktijden mailen mag, maar hoeft niet. Beantwoord deze mail op een voor jou geschikt moment.

van:INCE @minvsn>
Datum: zondag 22 nov. 2020 9:34 PM

Aan: BEESEEEinv n>
Onderwerp: FW: huisarts uitslagen

Zie onder. Loopt dus ook bij Cz

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: SENET BEESinv o>
Datum: dinsdag 17 nov. 2020 12:42 PM

Aan: 5.1.2e @minvws.nl>

Kopie: 5.1.2¢ ) @minvws.nl>



1500134

Onderwerp: RE: huisarts uitslagen

Beste [JEEZY afeelopen vrijdag heb ik contact gehad met de VZVZ, die mij vertelde dat er gesprekken lopen tussen de LHV, de GGD

en ION en over mogelijke oplossingen hiervoor. Verder heb ik begrepen dat er, naar aanleiding van het Handen aan de Kraan

overleg ook vanuit CZ gesprekken lopen met de LHV hierover.

512e

Verzonden: dinsdag 17 november 2020 10:55

minvws.nl>

@minvws. i> )< mins.ol; IKE

Zou jij voor mij even via mail willen uitschrijven wat de stand van zaken is van het projectje dat we willen bevorderen dat

huisartsen automatisch de positieve indexen doorkrijgen?
En daarvan niet afhankelijk zijn van de index zelf?

Ik meen datjij hier mee bezig was met [ERE <n RIVM enzo?

In het afstemmingsoverleg van zojuist werd er naar gevraagd.

Met dank en groet,

ar. DG Volksgezondheid voor Covid-19

Ministerie van

Telefoonnummer


